



浙江杜马缝纫机股份有限公司

地址:浙江省台州市椒江区机场南路58号 电话:0576-89086969传真:0576-89086999

网址:www.cnduma.com



DM-245 双针智能角缝平缝机

Double Needle Smart Corner Stitch Sewing Machine

DUMA 杜马

DM245



DM245系列机型是本公司双针平缝机的新款产品。外型设计采用了杜马品牌元素,新颖时尚。采用大功率伺服电机直接驱动,噪音低、震动小,安装方便,启动停车反应迅速,机针贯穿力强。LED照明灯亮度三档可调。7寸触摸屏设计,操作简单方便。双步进驱动技术,实现缝、加固、剪线和抬压脚无声。密封式油盒设计,清洁无污染。自动转角技术,操作简单方便,实现转角缝纫,线迹美观。电子膝靠装置,抬压脚轻盈省力,降低劳动强度。一体背挂式电控,安装方便。

DM245 is our company Double Needle lockstitch series new product Adopt DUMA family appearance, novel and fashion 750W high-power motor control the machine main running, which has large needle penetration force, low noisy, low shake, easy to install and start and stop responding quickly The LED light with

adjustable brightness to protect eyesight With 7 inch colorful touch display panel, simple and convenient. Step motor bidirectional driven technique, powerful and stable, make the machine start and end back-tacking, trimmer, foot lifter up and down super soft and light. The sealed lubricate design, effectively avoid the material dirty from oil Automatic angle control by system this technology makes the machine easy to achieved automatic change angle from 30° to 140°, easy and beauty Thread relaxing stable, easy to adjust the relaxing strength Control box install on the back of the machine, convenient to carry and install.

	↓	<u>-U-</u>	<u> </u>	<u>Ļ</u>		7	X	<u></u>	<u>M</u>	H	•••	00	O		
DM245	(DP×5)#11~#16	0-5	7-12 / ≤12	*	*	*	*	-	*	*	*	-	3000	715x305x630	66/58
DM275	(DP×5)#14~#22	0-7	7-12 / ≤12	*	*	*	*	-	_	*	-	*	3000	715x305x630	66/58



通轴传动

降低整机力矩,运行稳定,缝纫轻快,更加

Reduce the torque of the whole machine, stable operation, light and fast sewing, mor durable



四键按钮

. 上面两个按键实现左右针杆的自由分离,轻 松实现转角缝纫 2. 下面两个按钮实现倒缝和密缝缝纫

The up side 2 key easy to realized the automatic separation of turn left and turn right The down side 2 key use for reserve stitch and seam stitch



花样缝

由于步进马达控制,245可以自己设定自己设定产生D1-D8,8种不同线迹。controled by step moter system,245 machine it can design8 type stitch patterns by your idea from D1-D8

■ 高品质的加固缝线迹

K用步进马达控制的送料机构(专利技术),可 从实现精准的送料行程,不管针距设定大小, 88可以实现针迹重合的加固缝

step motor control the feedding motion(D.U.MA. patent),it can achieve precise feed stroke, then realized highquality back reverse sewing

产品特点/Prouduct Features



步进马达双向驱动技术 (专利技术):

Step motor bidirectionaldriven technology(patent):

一个马达完成切线和抬压脚动作。 one step motor control trimming and pressing foot lifter work

可靠的切线机构:

The unique thread trimmer device:

切线机构采用步进马达驱动,结构简单、切线稳定、方便维护; Adopt step motor to drive, stable, light noise and convenience on maintenance



密封油盒设计:

The sealed lubricate design:

缝料清洁无污染

effectively avoid the material dirty from oil



触摸屏操作盒:

Touch screen panel:

7寸触摸屏设计,操作简单方便。自带USB插口,连接U盘可播放视频和听音乐。耳机插口可以连接耳机,实现耳机和扬声器播放的切换

With 7 inch colorful touch display panel, simple and convenient. USB socket, can listen music, play video, earphone socket can easy to change Speaker and headphone.